
 

新竹瓦斯股份有限公司 Hsin Ｃhu  Ｇas Ｃｏ., Ltd. 
用戶新設、改裝、拆除申請暨委託書 

Application form for installing gas devices 

申 請 日 期        年   月   日       案 號  

用 戶 姓 名  電 話: 
身分證字號: 
統一編號： 
工廠登記號碼: 

裝 置 地 址 
新竹縣(市)             市(鄉鎮)             里(村)  

      路(街)      段      巷      弄      衖      號之       樓  

通 訊 地 址  

申 請 事 項 □新裝 □改裝 □拆除 □支管 □超 5(年) 

裝 置 用 途 □家庭用 □營業用□工業用(加填天然氣用量需求表) □其他： 

用 戶 類 別 □家庭 □工業 □商業/服務業-能源局 G - S 類別: 

用 戶 號 碼  表號  備註  

裝 表 日 期  表型  指 針  

帳單郵寄信箱或地址 
□電子帳單： 

□紙本帳單： 

＊改裝前舊表-表號:                    指針:                 
＊茲同意遵守 貴公司公用天然氣事業營業章程之各項規定。 
＊依公用天然氣事業法規定工業用戶應簽訂購氣合約。 
Hereby the applicant want to have gas device installed and certify to follow the regulations made by your administrative office . 

＊申請委託書：立同意書人               茲因故無法親自辦理□新設、□改裝、□拆除手續，
特委託               君(受託人)全權代理辦理申請事宜，並聲明受託人所為之行為效力及
於立同意書人，倘 貴公司或第三人因而受損害者，立同意書人及受託人願連帶負全部法律責
任。 

立同意書人(委託人):            身分證字號(營利事業統一編號)：                 簽章 
通訊處：  
電話號碼(TEL)：              E-mail: 
 

受託人:                       身分證字號(營利事業統一編號)：                  簽章 
通訊處： 
電話號碼(TEL)：              E-mail: 
 

承裝業者:                      統一編號:                              (公司大小章) 
負責人：                     身分證字號: 
通訊處： 
電話號碼(TEL)：              E-mail: 
 

受 理 收 計 費 拆 裝 表 整 理 主 管 

     

注意：請詳閱背面申請人須知 

Note : Please read carefully Notices to the Applicant on the back side of this form . 
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申請人須知 

Notices to the applicants 

一、 本申請書各欄務請申請人詳填。 

二、 本申請書限登記日起二個月內有效，超過期限

即予作廢，如有特殊原因者不在此限。 

三、 申請時應繳納申請費用，已繳之費用，概不退

還。 

四、 所需工料費由本公司按規定價格計算通知申請

人繳費，通知後限於十天內繳清各項費用，逾

期如遇物價調整時則按當時價格計算之，倘在

二個月內未繳納者本申請案視為放棄予以註

銷。 

五、 未照規定手續向本公司申請，私自裝設、增設、

改裝、撤除者悉按違規處理。 

六、 由本公司施工之用戶裝置工程竣工一個月內發

現自然破漏或施工不良由本處免費修護。 

七、 在他人土地房屋內裝置給氣工程，必須取得該

所有權人或管理人之同意簽章證明，如在工程

進行中遇土地，或房屋所有權人阻擋施工時，

應由申請人洽請該所有權人同意後方予繼續施

工，若因給氣工程所遇一切糾紛概由申請人自

理。 

八、 如係新裝、請事先調查附近確有氣管可引接

後，方可申請，如申請後發現附近無氣管可接

時，應俟氣管裝配完竣通氣後方予設計。 

九、 各種工程均依照設計器材數量施工，多退少補。 

十、 按照本公司營業章程第九條規定，表外管由本公

司施作並負責維修及汰換，但表外管的損壞原

因可歸責於用戶者，相關維修及汰換費用由用

戶負擔。 

1. Applicants must fill each column of this form carefully. 
2. The application form must be handed in within two months, only if 

the applicant has a special occasion. This application form will be 
rejected after two months . 

3. Once the applicant has paid the service fee, no refunds could be 
made. Service fee should be paid during the application . 

4. We will calculate the material and the labor fees according to the 
rules and the applicant needs to pay for it within ten days. If the 
applicant has not paid for the fees in ten days, the costs of the fees 
might change. After ten days, the applicant will have to pay the 
new costs if it has changed. If the applicant has not paid the fees in 
two months, the applicant’s application form will be demolished. 

5. Applicants must follow the right way of filling the application 
form. If the applicant install privately , add , modify or remove the 
installation privately, he/she will be punished according to the 
rules. 

6. Within a month of the installation, if it has any problems such as 
leaking naturally or because of the fault of our workers, we will 
come and fix the problem for free. 

7. If you are not the property’s owner, we need a written agreement 
from the property owner to start the installation. During the 
installation, if one of the property’s owner disagrees to the 
installation, the applicant must get the owner’s agreement to 
continue the installation. If there are some people that are against 
the installation, the applicant must deal with it him/herself. 

8. If it is a new installation, the applicant must check if there is a gas 
pipe that we can connect to. If there is not a gas pipe for us to 
connect to, the applicant should wait until the gas pipe is built to 
start the installation 

9. If the estimation cost was more than it was needed, we will give 
back the money that was not needed and vice versa. 

10. According to the article 9 of our gas office business regulation, we 
will installation repair and renew inlet  gas sike ,but the damage 
reason because of consumer shall paid repair and renew fee.   

位            置            略            圖 

 

 


